
 
 

 

Zápis z jednání komise disciplíny MOGUL SKIING 

dne 20.9.2023-ONLINE 

 

Přítomni byli 4/4 členů 

- Daniel Honzig  

- Jan Rubáček 

- Čeněk Dressler  

- Marek Zvalený 

 

Nepřítomen: Pavel Tuž  

 

D. Honzig úvodem přivítal členy komise. 

 

BODY JEDNÁNÍ: 

 

1. Dosavadní člen komise Pavel Tuž odstoupil z komise DMO a nominoval za sebe 

nového člena komise DMO Jana Rubáčka st. 

 

 

 PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

HLASOVÁNÍ 3   Schváleno 

 

2. Proběhlo hlasování o novém členovi komise DMO Janu Rubáčkovi st. 

 

 

 PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

HLASOVÁNÍ 3   Schváleno 

3.Zhodnocení letní přípravy klubů. Šumperk naskákal rekordní počet skoků do vody. 
Liberec a Jablonce trénovali společně v Jumparku Matylda. Skoky do vody 
doprovázela kondice. Ostrava se skládá z reprezentantů a ti plní reprezentační plány. 

 PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

HLASOVÁNÍ 3   Schváleno 

  



 
 

4. D. Honzig představil FIS ALP na letošní zimu. Poté proběhla diskuze a výběr 
možných termínů závodů ČP a MČR 2024.  

6-7.1.2024 Klepáčov 2x ČP 

13.-14.1.2024 Ještěd 2x ČP (Kolize s FIS ALP v Rakousku 

16.-17.3.2024 Tanvaldský Špičák FIS ALPS TOUR MČR ČP 

Náhradní termín: 23.-24.4.2024  

FIS ALPS TERMÍNY: 

13.-14.1.2024-Rakousko-??? 

10.-11.2.2024-Airolo-Švýcarsko 

24.-25.2.2024-Bad Wiesse-Německo 

16.-17.3.2024-Tanvaldský Špičák- Česko 

 PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

HLASOVÁNÍ 3   Schváleno 

5. D. Honzig položil otázku ohledně aktuálních náborových aktivit v klubech. 

Ski klub Šumperk vyhledával děti ve školách. TJ Bižuterie Jablonec byla na akci 
Jablonecká neděle, kterou hodnotí velice pozitivně. SK Ještěd Liberec byl na 
Sportlifu v aréně a plánuje v neděli 24.9. akci pod Ještěděm. Elka plánuje model 
akademie a aktuálně pracuje s prvními členy. 

 PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

HLASOVÁNÍ 3   Schváleno 

1. D. Honzig informoval o záměru pořádání evropského poháru v roce 2025. 
Aktuálně se hledají lokality a probíhá jednání s FIS. Komise se shodla, že 
chce pořádat EP 2025. 

 PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

HLASOVÁNÍ 3   Schváleno 

 

  



 
 

2. D. Honzig seznámil komisi DMO s exhibicí ve Špindlerově mlýně termínu 24.-
25.2.2024. Cílem je zapojit i děti a juniory do tréninku. V případě dobrých 
podmínek přemýšlet o celé kompletní trati se 2 skoky. Jinak budou jen boule a 
1 skok do cíle 

 PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

HLASOVÁNÍ 3   Schváleno 

 

3. D. Honzig seznámil členy komise DMO s novými partnery SLČR 
(Monzas,Gopass, Veolia). Dále okomentoval stávající partnery Prima Cool a 
Swix. Závěrem zhodnotil vývoj aktuálních spoluprácí s partnery disciplíny, 
sdělil možnosti pro kluby.  

 PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

HLASOVÁNÍ 3   Schváleno 

4. D. Honzig informoval o návštěvě reprezentace v továrně Kastle v NMNM. 
Sdělil informace o spolupráci a proběhla diskuze k nákupu lyží. D. Honzig 
nabídl klubům možnost exkurze. 

 PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

HLASOVÁNÍ 3   Schváleno 

5. Proběhlo společné plánování podzimních společných kempů s dětma  

9.-12.11 a 23.-26.11.2023 

 PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

HLASOVÁNÍ 3   Schváleno 

6.  Proběhla diskuze ohledně zapojení členů DMO v DAE. 

 PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

HLASOVÁNÍ 3   Schváleno 

7. Na další komisi proběhne vyhodnocení povinností reprezentanta. Přizváni 
budou reprezentační trenéři. 

 PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

HLASOVÁNÍ 3   Schváleno 

 

  



 
 

8. Komise se dohodla, že vytvoří samostatný meeting ohledně náborů členů do 
disciplíny. D. Honzig svolá členy a naplánuje call. 

 PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

HLASOVÁNÍ 3   Schváleno 

     

 

9.  M. Zvalený popsal nominaci na YOG 24 a popsal možnosti účasti našich 
závodníků. 

 PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

HLASOVÁNÍ 3   Schváleno 

 

10. D. Honzig informoval o nové evidenci SLČR, která by měla být spuštěna 
1.10.2023. 

 PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

HLASOVÁNÍ 3   Schváleno 

11. D. Honzig informoval o výročí SLČR 120 let a jejich plánech. 

 

Zapsal: Daniel Honzig       Ověřil: Marek Zvalený   dne 22.9.2023 

 

ÚKOLY:  

1. Vymyslet možnosti náboru, propagace atd. Proběhne extra meeting, kde proběhne 
diskuze. Další kolo bude osobní setkání. 

2. FIS APLS – klub vymyslí koho vyšle.  

 

 

 

 

 


